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Tadımız yok, çok üzgünüz.

İçimden ne iş yapmak geliyor, ne de başka bir şey...

Cumartesi akşamından bu yana yastayız.
Sonsuzluğa uğurladığımız şehitlerimizin hayat hikayelerini okudukça, izledikçe insan daha da kötü
oluyor.
Babalarının başında ağlayan çocukları, anaları, babaları, eşleri gördükçe tarifsiz bir acı yaşıyorum.
Lanet olsun teröre...
Lanet olsun; bu güzelim ülkemizde huzurumuzu, kardeşliğimizi bozan o karanlık ellere...
Hep söylüyoruz.
Teröre karşı çok daha sert ve dik bir duruş sergilemeliyiz.
Yaşananları unutmadan, unutturmadan...
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Asıl çözüm Atatürk stadı

İzmir Gücü Spor Vakfı Başkanı Ali Erten ve yöneticileriyle sohbet ettik.
Vakfın yönetimi beş ay önce değişti ve ağırlıklı olarak tesisleşmeye odaklanıldı.
Aslında çok doğru bir strateji geliştirdiler.
Çünkü İzmir takımlarının oynayabilecekleri bugün tek bir stat bile bulunmuyor.
Ve iddia ediyorum.
Bu sorunlar giderilmedikçe İzmir kulüplerinin ayağa kalkması mümkün değil.
Ali Erten, güzel bir örnek verdi.
Alsancak stadıyla ilgili yasal sıkıntılar iki günde çözülmüş.
Büyükşehir imar komisyonu sabahtan toplanmış, akşamüstü meclis onaylamış; ertesi gün de
Ankara’da projenin onayı alınmış.
İstenince oluyor.
Bunun için de uzlaşma zemini gerekiyor.
Karşıyaka ve Göztepe statlarıyla ilgili süreç devam ediyor.
Bir aksilik olmazsa 2018’de kulüplerimiz kendi sahalarında maçlarını oynarlar.
Kısa vade için bir çözüm olabilir.
Ama uzun vadede Atatürk Stadı’nı düşünmek gerekiyor.
Bu semt statlarına bile razı hale geldik.
Ama söylüyorum; İzmir için asıl çözüm Atatürk Stadı’ndan geçiyor.

Vücut ritmim alışamadı

Başta ben de kalıcı saat uygulamasına destek verdim. 
Ama günler geçtikçe alışamadığımı anladım.
Sabah karanlıkta çıkıp karanlıkta eve dönünce kendimi iyi hissetmemeye başladım.
En büyük sızlanma da çocuklardan geliyor.
Ve düşünüyorum; haklılar...
Beni bile bu kadar etkilemişken, çocukları nasıl etkilemez.
Enerji Bakanlığı son günlerde artan şikayetleri toplamaya başlamış, yılın ortasında bir değişiklik olur
mu bilemem ama gelecek yıl bu konunun yeniden masaya yatırılacağından eminim.

Akıl fikir yok mu?

FETÖ soruşturmaları kapsamında alınan ifadeleri okudukça şaşkınlığımız daha da artıyor. 
Arkadaş bu nasıl iştir.
Rütbeli mütbeli koskoca adamlar, kadınlar nasıl olur da akıllarını kiralarlar, satarlar.
İnsan hiç kendini sorgulamaz mı, hiç yanlış yaptığını, bir ihanet içinde olduğunu düşünmez mi?
İnsanlar da hiç mi akıl, fikir yok...
Bu nasıl iştir, nasıl bir ihanet çetesidir anlamakta zorlanıyoruz.

Zoraki devrim



Zoraki devrim

Spor Müdürümüz Nuri İmre sayfasının manşetini böyle atmış.
“Zoraki devrim...”
Karşıyaka’da futbolun yüzde 70’i, basketbolun yüzde 30’u, voleybolun tamamı altyapı
oyuncularından oluşuyor.
Nuri haklı...
Karşıyaka gibi milyonlarca dolarını geçmişte anlamsız transferlere harcayan bir kulübün bugünkü
durumunu anlatan daha iyi bir yorum olamazdı.
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